

9 Days 天 8 Nights 晚



TOUR CODE : 9YBL



Shenyang, Jilin, Dunhua, Snow Village, Yabuli, Harbin, Changchun 沈阳, 吉林, 敦化, 雪乡, 亚布力, 哈尔滨, 长春

- *畅游东北五城沈阳、吉林、敦化雪乡、哈尔滨、长春
- *松花江畔观雾凇奇景
- *到访中国雪乡，尽情投入冰雪活动，打雪仗，堆雪人，拍雪景
- *亚布力国际旅游度假区，感受冰雪魅力
- *哈尔滨太阳岛雪雕+冰雪大世界，畅游梦幻冰雪世界
- *特别安排亚布力5星国际会展中心+雪乡民宿体验

Day 01	Kuala Lumpur ~Taipei ~ Shenyang	(D)	第一天	吉隆坡~台北~沈阳	(晚餐)
Day 02	Shenyang ~ Jilin	(B/L/D)	第二天	沈阳~吉林	(早/午/晚餐)
Day 03	Jilin ~ Jingpo Lake ~ Mudanjiang	(B/L/D)	第三天	吉林~镜泊湖~牡丹江	(早/午/晚餐)
Day 04	Mudanjiang ~ Snow Village	(B/L/D)	第四天	牡丹江~雪乡	(早/午/晚餐)
Day 05	Snow Village ~ Yabuli	(B/L/D)	第五天	雪乡~亚布力	(早/午/晚餐)
Day 06	Yabuli ~ Harbin	(B/L/D)	第六天	亚布力~哈尔滨	(早/午/晚餐)
Day 07	Harbin	(B/L/D)	第七天	哈尔滨	(早/午/晚餐)
Day 08	Harbin ~ Changchun	(B/L/D)	第八天	哈尔滨~长春	(早/午/晚餐)
Day 09	Changchun ~ Taipei ~ Kuala Lumpur	(B)	第九天	长春~台北~吉隆坡	(早餐)

Place of Visit 景点



Shenyang 沈阳 : Shenyang Imperial Palace 沈阳故宫, ManQing Street 满清一条街, Zhong Street 中街步行街,

Jilin 吉林 : Songhua River 松花江畔, Jilin Rimy (depend on weather) 吉林雾凇 (视天气情况), Winter Clothing Supermarket 东北棉服超市 Sung Chiang Road By Car 车游松江中路, Beishan park 北山公园, Appearance of Catholic Church 外观天主教堂.

Jingpo Lake 镜泊湖 : Jingpo Lake Scenic Area 镜泊湖风景区, DiaoShui Lou Falls Scenoc Spot 吊水楼瀑布, Winter Catch 观冬捕, Snow Castle View 观雪堡

Mudanjiang 牡丹江 : Snow Village 中国雪乡 (include the gate ticket and Down station car, other activities on own expenses) 包景区大门票及倒站车, 其它娱雪活动自理), Tourist Plank Road 观光栈道, Xue Yun Big Street 雪韵大街

Yabuli 亚布力 : Yabuli Ski Resort 亚布力旅游滑雪度假区 (included admission) (包入场)

Harbin 哈尔滨 : Europe Central Street 欧式中央大街, Flood Control Monument 防洪纪念塔, Stalin Park 斯大林公园, Ice & Snow World 冰雪大世界, Sun Island Ice Sculpture Museum (exclude buggy) 太阳岛雪雕博物馆(不含电瓶车), Russia Product Shop 俄罗斯工艺品店, St.Sophia Church Square 圣索菲亚教堂广场, Northeast China Local Product Shop 东北特产店, Harbin Beer Gallery 哈尔滨啤酒博物馆, View Winter Swim 观冬泳, Ice Activities 冰上活动, Sightseeing Harbin Grand Theatre 哈尔滨大剧院外观

Changchun 长春 : Museum of the imperial Palace of the Manchu state 伪满皇宫博物馆, view Puppet Manchukuo 车游伪满八大部, Culture Square 文化广场外观

***备注: 雪乡可选择自费游览十里画廊景区、梦幻家园景区和登羊草山拍雾凇奇景**

Hotel 酒店



Harbin 哈尔滨 : Metro Park Holiday Inn / SML 维景假日酒店/ 同级

Jilin 吉林 : Heng Yang Hotel/ SML 吉林恒阳大酒店/ 同级

Shenyang 沈阳 : Ruifeng International Hotel/SML 瑞丰国际酒店/ 同级


Mudanjiang 牡丹江 : Legend Mudanjiang /SML 佰莱国际酒店/同级

Snow Village 雪乡 : Xue Yun Ge Hotel / SML 雪韵阁酒店/同级

Yabuli 亚布力 : Yabuli International Convention & Exhibition Centre /SML 亚布力雅旺斯国际会展中心

Changchun 长春 : Guoshang Hotel / SML 长春国商酒店/ 同级

Special Flavor 风味



Dongfang Dumpling King 东方饺子王, Jilin Three Set Bow 吉林三套碗, Ginseng Steaming Chicken 人参汽锅鸡, Notheast, Steamboat Style 东北火锅风味, YuanWeiZhai Roast Duck 原味斋烤鸭风味, Northeast farm food 东北农家菜, Wok Stew Flavor 铁锅炖风味, Double cooked Pork Slices Flavor bone 锅包肉风味, Ribs bone paste flavor 酱骨风味, Farm food Flavor 农家菜风味, Chinese dishes 中式合菜

Optional Tour 自费项目

A) RMB 150/person 人民币 150/人 : Harbin Polarland 哈尔滨极地馆.

B) RMB 300/person 人民币 300/人 : Harbin Shangri-la Ice Palace Steamboat 香格里拉冰宫火锅.

C) RMB280/person 人民币 280/人 : Snow Ice Pass- through Show 万达冰雪穿越秀


**** Remark 备注 : Content of optional tour subject to change 最终解释权以当地地陪所讲加点内容为主 .**


Tour Fare 团费 :


- > **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation , Meals , Coach Transfer In & Out , Return Air Ticket , Entrance Fees & Local Tourist Guide . 行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游.
- > **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax , China Airport Tax , YQ Tax , YR Tax , Normal Visa Fees , Local Tour Guide & Driver Tipping . 吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费.


Departure 出发日期 :


9天8晚 沈阳. 敦化. 吉林. 雪乡. 亚布力. 哈尔滨. 长春


第一天 吉隆坡~台北~沈阳  (晚餐) 酒店: 瑞丰国际酒店 / 同级
请旅客准时前往国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合, 并由公司专职人员协助办理登机手续后, 乘飞机中转飞往中国东南沿海一座美丽的滨海城市, 沈阳。接着前往中街步行街自由购物。晚餐后送往酒店休息


第二天  沈阳~吉林 (早/午/晚餐) 酒店: 吉林恒阳大酒店 / 同级
早餐后, 前往游览沈阳故宫。故宫建于 1625 年, 是清太祖努尔哈赤和清太宗皇太极建造和使用的宫殿, 现存古建筑 100 多座。沈阳故宫是中国保存至今, 清代最早的宫殿建筑群, 其历史价值和艺术价值仅次于北京故宫, 被誉为“关外紫禁城”。接着游览位于故宫前面的满清一条街, 这里的建筑, 都是依清朝建筑风格而建。前往东北棉服超市自由购物。接着前往外观天主教堂和车游松江中路。晚餐后乘车前往吉林。

第三天  吉林~镜泊湖~牡丹江 (早/午/晚餐) 酒店: 佰莱国际酒店 / 同级
早餐后, 前往到驰名中外的吉林雾凇和游览松花江畔。雾凇俗称树挂, 是严冬时节出现在吉林松花江畔十里长堤的自然现象, 是吉林市得天独厚的地理气候条件所致。与桂林山水、长江三峡、云南石林并称为“中国四大奇观”(雾凇需要根据当时的天气情况而定是否可以欣赏)。游览北山公园, 镜泊湖风景区, 吊水楼瀑布, 观冬捕, 观雪堡后乘车前往牡丹江。

第四天  牡丹江~雪乡 (早/午/晚餐) 酒店: 雪韵阁酒店 / 同级
早餐后, 乘车前往中国雪乡(包景区大门票及倒站车, 其它娱雪活动自理), 客人抵达后自由活动, 客人可自行在景区内打雪仗、推雪人、拍雪景或自费游览十里画廊景区、梦幻家庭景区, 客人可自费参与登羊草山拍雾凇奇景或景区自由活动。晚上宿于雪乡, 夜晚的雪乡在大红灯笼的映射下, 格外美丽! 之后前往观光栈道和雪韵大街。雪韵大街是雪乡最热闹的大街, 可以体验当地热闹的气氛与氛围!

第五天  雪乡~亚布力 (早/午/晚餐) 酒店: 亚布力雅旺斯国际会展中心酒店 / 同级
早餐后, 前往 亚布力旅游滑雪度假区 (包入场), 滑雪及娱雪自理、客人可在东北雪上民俗文化村内乘坐马拉爬犁进入深山或自费参加世界第一滑道, 客人也可在学场自由打雪仗拍雪景。

第六天  亚布力~哈尔滨 (早/午/晚餐) 酒店: 维景假日酒店 / 同级
早餐后, 游览欧式中央大街、防洪纪念塔、斯大林公园、东北特产店。之后再前往哈尔滨啤酒博物馆, 观 4D 电影以及品尝酿啤酒一杯。继续前往观看冬泳、体验冰上活动。


第七天  哈尔滨 (早/午/晚餐) 酒店: 维景假日酒店 / 同级
早餐后, 太阳岛雪雕博览会(不含电瓶车)、圣索菲亚教堂广场、俄罗斯工艺品店、哈尔滨大剧院外观。晚上游览冰雪大世界。


第八天  哈尔滨~长春 (早/午/晚餐) 酒店: 长春国商饭店 / 同级
早餐后, 乘车前往长春, 抵达后游览伪满皇宫博物馆, 车游伪满八大部, 文化广场外观。


第九天 长春~台北~吉隆坡  (早餐)
早餐后, 乘车前往机场。


9D8N Shenyang.Jilin.Dunhua.Snow Village.Yabuli.Harbin.Changchun


DAY 1  **Kuala Lumpur~Taipei ~ Shenyang** (D) **Hotel : Ruifeng International Hotel/ SML**
 Assemble at International Airport for your flight transit to Shenyang. Upon arrival, meet and greet by local guide. After that,visit Zhong Street . After dinner process to hotel .


DAY 2  **Shenyang ~ Jilin** (B/L/D) **Hotel : Heng Yang Hotel / SML**
 After breakfast, visit the Shenyang Imperial Palace. The Imperial Palace was built in 1625, is Nuerhachi and Qing Taizong construction and use of the palace, the existing more than 100 ancient buildings. Shenyang Imperial Palace is China still preserved Qing earliest palace complex, its historical and artistic value after the Forbidden City in Beijing, known as "outside the Forbidden City." Next visit is the ManQing street, where the buildings are built according to architectural style of the Qing Dynasty. Upon arrival, continue visit to the Winter Clothing Supermarket. Later on, next visit is to Sung Chiang Road by coach and Appearance of Catholic Church . After dinner process to Jilin.


DAY 3  **Jilin ~ Jingpo Lake ~ Mudajiang** (B/L/D) **Hotel : Legend MudajiangHotel / SML**
 After breakfast, proceed to Songhua River and Jilin Rime. Jilin Rime, also known as snow willow, hanging tree, and ice flower, is a kind of phenomenon where winter fog condenses on tree branches and leaves to form individual white ice crystals. Together with the breathtaking mountains and waterways of Guilin, stone forest of Yunnan, and Three Gorges area of the Yangtze River, Jilin rime ice is regarded as one of the 4 natural wonders of China. After that will visit Beishan Park, Jingpo Lake Scenic Area , DiaoShui Building Falls, Winter Catch and Snow Castle view . After that proceed to Mudajiang.


DAY 4  **Mudajiang ~ Snow Village** (B/L/D) **Hotel : Xue Rui Ge Hotel/ SML**
 After breakfast, take the coach proceed to snow Village (included the gate ticket and down station car, other activities own expense).When arrival guest have free time to go for the scenic area to buld snowman, take photo , can spend some time to visit the Shili Gallery, Dream House, night Snow. Besides, the view that the big red lantern mapping the Snow Town looks so beautiful. guest can get their own expenses participate to ascend the Chinensis Hill to capture the Rime wonderful view or enjoy the free time.After that, will visit the Tourist Plank Road and Xue Yun Big Street. Xue Yun Big Street is a very lively street in Snow Village, enjoy your jolly time on the street.

DAY 5  **Snow Village ~ Yabuli** (B/L/D) **Hotel : Yabuli International Convention & Exhibition Centre / SML**
 After breakfast, proceed to Yabuli. Yabuli Ski Resort (included admission) Ski and snow activities own expense, guest also can ride the skiforing at the Northeast Snow National Culture Village into mountains or self spend to participate. The World's First Slide, at the same time guest also can take photo.

DAY 6  **Yabuli ~ Harbin** (B/L/D) **Hotel : Metro Park Holiday Inn / SML**
 After breakfast, visit Europe Central Street, Flood Control Monument, Stalin Park and Northeast China Local Product Shop . Later on, visit the Harbin Beer Museum, enjoy the 4D movie and beer. Continue towards to Winter Swimming View and Ice activities.

DAY 7  **Harbin** (B/L/D) **Hotel : Metro Park Holiday Inn / SML**
 After breakfast, visit the Sun Island Ice Sculpture Museum (exclude buggy), St.Sophia Church Square, Russia Product Shop, sightseeing Harbin Grand Theatre. Last attraction to visit is the Ice & Show World in the beautiful night.

DAY 8  **Harbin ~ Changchun** (B/ L/D) **Hotel : Guoshang Hotel / SML**
 After breakfast, proceed to Changchun , after arrival will visit Museum of the Imperial Palace of the Manchu State, Coach by pass Puppet Manchukuo, enjoy view of Culture Square .

DAY 9  **Changchun ~ Taipei ~Kuala Lumpur** (B)
 After breakfast, take the coach and proceed to airport.